
De la circulatie, � fruntea Politiei Medias
Comisarul de politie Mircea Cristea este noul sef al politiei din Medias. A castigat postul in urma unui
concurs, dupa ce fostul sef, subcomisarul Lucian Muntean, a ajuns in fruntea Inspectoratului Judetean de
Politie. Comisarul Cristea vine din Serviciul Rutier si spune ca stie tot ce misca in zona Mediasului.
  
  Rep:  De ce ati ales sa va inscrieti la concursul pentru postul de sef al Politiei Medias?
  Mircea Cristea: Am considerat ca este un moment important pentru a accede in cariera. A fost o
conjunctura favorabila, mai ales ca acum la conducerea Inspectoratului Judetean este o echipa tanara pe
care o cunosc foarte bine pentru ca am si lucrat cu domnul Muntean si am profitat de aceasta
oportunitate.
  
  Rep: Ce credeti ca v-a diferentiat fata de ceilalti participanti la concurs?
  Mircea Cristea: Cred ca in primul rand m-a diferentiat dorinta. Cred ca dorinta mea puternica de a-mi
demonstra mie ca pot trece acest concurs si de a ajunge la conducerea Politiei din Medias m-a ajutat
foarte mult. Bininteles ca si experienta a contat, lucrez din 1994 la Politia din Medias iar inainte am
lucrat 6 luni la Sibiu. Contracandidatii mei au fost oricum puternici, bine pregatiti, dar rezultatele
concursului au fost cele pe care le stiti. 
  
  Rep: Ce credeti ca ar trebui facut la nivelul Municipiului Medias pentru ca cetatenii sa se poata bucura
de un climat linistit?
  Mircea Cristea: In primul rand cred ca Politia trebuie sa isi faca datoria. In mare oricum orasul Medias
este linistit si nu ne confruntam cu probleme grave de criminalitate, cum sunt omorurile, talhariiile sau
vatamarile corporale. Nu este o stare infractionala deosebit d ridicata, dar acest lucru se datoreaza muncii
de ani de zile a intregului colectiv. Oricum nu ne putem culca pe o ureche, ci trebuie sa muncim mai mult
pentru a imbunatati situatia. Cetatenii trebuie sa se simta in siguranta. Traiesc in Medias din 1994 si am
reusit sa observ schimbari, se simte ca cetateanul are tot mai multa incredere in Politie si se simte acest
lucru pentru ca apeleaza tot mai des la noi. 
  
  Rep: Care sunt cele mai mari probleme cu care se confrunta Politia Medias, care sunt cele mai dese
infractiuni constatate?
  Mircea Cristea: Cele mai multe si mai dese infractiuni constatate sunt furturile din locuinte, anexe, dar
si cele din autoturisme. Sunt majoritatea comise de autori minori unde procedura ce cercetare si luarea
unei masuri este mai mai complicata. De asemenea avem zone in care se produc destul de multe accidente
rutiere. Avem pe drumul spre Blaj, tronsonul dintre Copsa Mica si Tarnava, dar si pe drumul national
14A, intre Medias si Blajel. 
  
  Rep: Ce v-ati propus in primul rand sa faceti la Medias si ce vreti sa schimbati?
  Mircea Cristea:Nu sunt de principiul ca noul comandant trebuie sa rada tot. Asa ca acum o sa analizez
situatia, sa vad care este starea de fapt, care sunt problemele organizatorice. Cunosc in mare parte care
este situatia si cred ca mai trebuie totusi lucrat la increderea populatiei in Politie si cred ca acest lucru il
putem face prin modul in care noi ne facem treaba, prin cota de profesionalism si vrem sa fim mai
performanti. Din pacate nu e foarte usor sa acoperim zona noastra de raspundre, practic acest lucru ma va
obliga sa fac lobby pentru marirea schemei. Suprafata este foarte mare, practic avem o treime din
suprafata judetului.
  
  Rep: Cand ati intrat in politie, la inceputul carierei, v-ati gandit sa ajungeti atat de departe?
  Mircea Cristea: Cand am intrat nu. Atunci imi doream in primul rand sa invat, sa acumulez experienta si
sa ma perfectionez. Depinde insa cat iti doresti de mult si cat de pregatit esti sa iti asumi asa o
responsabilitate. 
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  Rep: Ultimul sef al Politiei din Medias a ajuns sef al Inspectoratului Judetean, va ganditi sa mergeti si
dumneavoastra la fel de sus, daca postul va ramane vreodata liber?
  Mircea Cristea: Drumul pentru seful IPJ Sibiu nu cred ca trece prin biroul de sef al Politiei din Medias.
Nu m-am gandit pana acum, dar daca vreodata voi considera, poate o sa incerc. Deocamdata sa vad cum
ma descurc cu noua functie si mi voi analiza ca si manager. De obicei nu ma angajez pentru un lucru daca
nu sunt sigur ca il pot duce la bun sfarsit. 
  
  Rep: Aveti un sfat pentru fostul coleg de la Medias, seful IPJ Sibiu?
  Mircea Cristea: Sa nu renunte la principiile morale solide pe care le are. Stiu ca este o fire foarte
deschisa si ii place sa puna lucrurile la punct, de la bun inceput. 
  Gabriela ROMAN
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